
How to Consume:
Take one sachet and dispense content onto
spoon or into mouth directly
Drink warm water slowly to aid in absorption

Recommended intake:
1 to 2 sachets per day with warm drinking water.
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益生菌 Probiotics

日本樱花萃取物 Sakura extract 

益生元 Prebiotics

植物性神经醯胺 Phytoceramide 

維生素 Vitamin B1, B2, B3, B6, B12

洋甘菊萃取物 Chamomile extract

玛卡提取物 Maca extract 

银杏叶萃取物 Ginkgo Biloba extract

益生元能够被肠道内有益细菌分解吸收，促进有益细菌的生长繁殖

。例如，异麦芽低聚糖，就是一种能够促进肠道内双歧杆菌等肠道

益生菌生长的优质益生元。

Prebiotics can be broken down and absorbed by the beneficial 
bacteria of intestinal tract, promoting the growth and 
reproduction of beneficial bacteria. For instance, 
isomalto-oligosaccharides is a type of high-quality prebiotic 
which promotes the growth of intestinal probiotic such as 
bifidobacterium, etc.

与护肤密切相关的B族维生素包括B1．B2．B3．B5．B6和H等。维生

素B1又称硫胺素，可抑制胆碱酯酶活性，减轻皮肤炎症反应，有防

治脂溢性皮炎、湿疹、增进皮肤健康之功效。

Vitamin B1, B2, B3, B5, B6, H, etc. are closely associated with 
skin care. Vitamin B1, also known as thiamine, can inhibit 
cholinesterase activity, reduce skin inflammation, prevent and 
treat seborrhoeic dermatitis, eczema, and improve skin health. 

其蛋白质含有丰富的人体必须的氨基酸。玛卡富含55种活力营养素

，独有的玛卡烯、玛卡酰胺，它们是玛卡提取物中具有促进性功能

勃起和提高精子数量和活力的有效物质之一。

Its protein is rich in amino acids required by the human body. 
Maca extract contains 55 types of high nutrients, particularly 
macaene and macamide, which are the active substances of 
Maca extract promoting erectile function and improving sperm 
quantity.

洋甘菊含有稱為母菊奧的芳香成分所致，具有濃厚香甜味。洋甘菊因

能夠治癒生長在其附近草木的疾病，自古被尊稱為「植物的醫生」。

Chamomile contains aromatic ingredients called chamazulene, 
and it has a strong sweet smell. Chamomile is able to cure 
diseases of nearby vegetation, so it is known as the "plant 
doctor" since ancient times. 

缔造美丽纯净、白皙幼嫩的肌肤。

经证实具有美肤作用的珍贵日本樱花萃取物，让肌肤恢复白皙柔嫩

，呈现健康光泽。

Creates a beautiful and tender skin.
The precious Sakura extract is proven to have skin-beautifying 
effect, restoring it into a healthy, glowing skin. 

绿藻 Chlorella
綠藻是最優質的天然綜合維他命，含天然維他命A、B群（特別是素食

者最容易缺乏的B12）及鐵等多種礦物質及葉黃素（Lutein）、PPARs

活性劑：α-次亞麻油酸（α-Linolenic acid）等不飽和脂肪酸。

Chlorella is the highest quality of natural multivitamin, containing 
natural vitamins A, B complex (the vegetarians are more likely to 
lack of B12) and minerals such as iron, etc., Lutein, PPARs 
activator: α-linolenic acid and other unsaturated fatty acids. 

神經醯胺是一種水溶性脂質物質，它和構成皮膚角質層的物質結構

相近，能很快滲透進皮膚，和角質層中的水結合，形成一種網狀結

構，鎖住水分。

Ceramide is a water-soluble lipid substance, which has a 
structure similar to the stratum corneum. It can quickly 
penetrate the skin and combine with the water in the stratum 
corneum to form a reticular structure and lock moisture into the 
skin.

含抗氧化劑， 延緩衰老。主要原因是能改善血液循環、增加腦部血

管的氧氣供應，這對老年人特別重要，因為老年人的血管易出現老

化、缺乏彈性，甚至栓塞。

Contains antioxidants and delays aging process. Mainly 
because that it can improve blood circulation and increase 
oxygen supply to the blood vessels in the brain. This is 
particularly essential for the elderly because their blood vessels 
are easier to degenerate and become inflexible, or even 
embolism. 

藤黄果萃取物 Garcinia Cambogia extract 
藤黄果萃取物所含HCA为柠檬酸类似物，能够竞争抑制ATP-柠檬酸裂

解酶的活性，因此阻碍体内多余的糖类转换为脂肪的过程，经研究

发现，饭后8-12小时内，HCA可以降低40-70%的脂肪酸合成。

Garcinia Cambogia extract which contains HCA is citric acid 
analogue, it can competitively inhibit the activity of ATP-citrate 
lyase, and therefore impede the process of excess sugar 
conversions into fats. Studies found that, HCA could reduce 
40-70% of fatty acid synthesis in 8-12 hours after meals. 

番茄红素 Lycopene 
番茄红素是植物中所含的一种天然色素。主要存在于茄科植物西红

柿的成熟果实中。它是目前在自然界的植物中被发现的最强抗氧化

剂之一。

Lycopene is a type of natural pigment of plants. Mainly found in 
ripe fruits of Solanaceae plants such as tomato. It is discovered 
as one of the most powerful antioxidant in plants of nature.

日本冲绳县褐藻糖膠 Okinawa Fucoxanthin
冲绳海蕴为褐藻糖胶的主要成分，来自冲绳最洁净的海蕴。因其多

種特殊的生物活性而被廣泛研究和關注。日本腫瘤專家、松崎紀念

醫院副院長立川大介醫生，利用褐藻糖膠在癌症治療的「替代療法

」領域取得了很多成果。

The pristine Okinawa Fucoxanthin is the main ingredient of 
fucoidan. It has been widely studied and observed for its wide 
variety of special biological activity. Dr. Daisuke Tachikawa, a 
Japanese oncologist and the Vice Principal of Matsuzaki 
Memorial Hospital, has made a lot of achievements in 
“alternative therapy” of cancer treatment using fucoidan.

玫瑰纯露80  Rose  Crysta 80
玫瑰纯露80有效控制餐后血糖值，有效减少脂肪吸收；抗氧化能力

比维生素C和E更高。

Rose Crysta 80，Effectively control blood sugar after meals; 
Effectively reduce fat absorption ;higher anti oxidation capacity 
than vitamin C and E.

日本钟化还原型辅酶 Kaneka Reduced CO Q10
Kaneka辅酶Q10能增强心脏病患的体力，还可降低血压，进而減少

心脏病发作或中风的机率，改善心脏病患的病情。

还原型，辅酶Q10(QH)Ubiquinol 比普通辅酶Q10的效果好6-8倍。

Kaneka Coenzyme Q10 can increase the body strength of 
cardiac patient and decrease the blood pressure, thus reducing 
the chance of heart attack and stroke, and improving the 
condition of cardiac patient. 
Reduced coenzyme Q10 (QH) Ubiquinol has 6-8 times better 
effect than normal coenzyme Q10.

168种植物，水果，海藻及综合酵素
168-kinds of different Fruits, Vegetable, 
Seeds, Seaweed
酵素是人类长寿及健康的钥匙；人体健康走下坡是因为酵素耗量高

，缺乏酵素。人体内酵素耗尽就等于生命熄灭了。

Enzyme is the key to longevity of human. Decline in physical 
health because of high consumption of enzymes in the body 
and lead to enzymes deficiency. Enzymes of the body running 
out mark the end of life.
Health can be restored with enzyme supplementation in diet .

胚芽米，发酵提取物的营养含量丰富，稻米中64%的营养素集中在米

糠中。米糠中B族维生素和维生素E含量丰富。

Rice Germ has a high nutritional profile, as 64% nutrients of the 
rice are concentrated in rice bran. Rich in vitamin B complex 
and vitamin E.

益生菌通过调理肠道菌群，维持肠道菌群的平衡，从而促进营养物

质的吸收、提高免疫力、预防和治疗便秘及腹泻、降低血脂、抑制

肠道病源和腐败微生物的生长，分解致癌物质等。

Probiotics regulate intestinal bacteria to maintain the balance of 
intestinal bacteria, thus they promote the absorption of 
nutrients, enhance immunity, prevent and treat constipation or 
diarrhea, reduce blood lipids, inhibit intestinal disease and the 
growth of spoilage microorganism, decompose carcinogenic 
substances, etc. 

为你揭开人生新一页
全身上下丶由细胞开始回复青春

划时代的全身抗衰老療法

有效的刺激细胞再生，改善细胞的氧气供应，

增加皮肤蛋白质合成，保持皮肤青春，令皮肤

容光焕发！

 Improving the oxygen supply to cells. 
It enhances the protein synthesis to invigorate the 
skin and keep it youthful and radiant !

胚芽米，发酵提取物 Fermented Rice Germ
珍贵成分
The Precious Ingredients:

Imported & Distributed in Malaysia by:
iNetwork2u (M) Sdn. Bhd. (1178377-K)
Wisma 1 Alliance, 3A-A, No. 1, Lorong Kasawari 4B, 
Taman Eng Ann, 41150 Klang, Selangor, Malaysia.
Imported & Distributed in Singapore by:
iNetwork (S) Pte Ltd
Blk 632, Bedok Reservoir Road #01-820, Singapore 470632

2g x 15-sachets
Formulated in Japan

An Epoch-making 
Anti-aging Therapy

Embark on a Brand New Chapter in Your Life
A Body Rejuvenation from Top to Toe

     

使用方法：
1小包，使用勺子或直接进入口腔，多喝温开水，

让它慢慢地吸收。

推荐摄入量：
每天1～2包，每天用温饮用水。



In 1931, Professor Paul Niehans proved
 that plant placenta can activate body cells
 and cells’ function, and invented the “live cell therapy”. Later, the concept of 
live cell therapy has internationally triggered a high-class beauty trend of live cell 
therapy. Plant placenta promotes tissue regeneration capacity, regulates hormone 
of the pituitary gland to extend youth, enhance physiological and immune system 
function, anti-tumour, and it is very effective in the recovery of chronic diseases. 
The oligosaccharides and crude fibre in the placenta can increase the circulation, 
accelerate the metabolism of the body, and quickly eliminate the toxic substances 
found in the blood and intestines out the body, causing the user to be energetic 
and full of life. 

Amazing 
Regeneration 
Capacity

Full Restoration of Youthful Skin

驚人的
再生能力
1931德国的尼罕教授

证明了植物胎盘具有激

活身体细胞，活化细胞功能，

并发明了活化细胞疗法。后来

活化细胞疗法的概念引发了国际

上一股活化细胞疗法的贵族式美容

潮流。植物胎盘素可促进人体组织细胞

再生能力，调节人体脑垂体的荷尔蒙延长

青春，增强生理功能提高免疫系统功能，

抗肿瘤，同时对慢性病的调养亦有极大

的功效。胎盘素中的低聚糖和粗纤维

能增加循环，加速人体新陈代谢，

将存在于血液及肠道内的有毒

物质讯速排除体外，使人精

力充沛，充满活力。

想要的東西都几乎可以買到就只有抵抗不了老化！

功效

     

                      在美容方面，含氨基酸、生长因子及丰富的蛋白质多醣体, 具有防皱、紧实、保湿、促进胶原蛋白增生、加速代谢、均匀肤色等多重保养效果, 可唤醒
肌肤青春的记忆, 保持年轻、细嫩的肌肤。预防老化, 活化细胞弹力。

全方位恢复皮肤的青春活力
                                  表现优秀的美白作用，并且可以抑制因为为遭受到紫外线等等不良环境的伤害而生成

的多余麦拉宁黑色素(Melanin)；还具有溶解老化角质的作用全方位防止皱纹、黑斑、松弛产生，避免皮肤油脂失衡，促使肌肤

 的含油量保持正常状态，并给予肌肤前所未有晶莹白皙的透明感. 富含的丰富维生素B群，铁，钾，镁等矿物质，对伤口有修复 

   极有帮助,具有抗发炎及活化细胞的功效，进而加速肌肤的新陈代谢。使肌肤看起来细腻、光滑、有弹性。

     

1. 淡化皱纹、提升轮廓、美白肌肤的作用
       Reduce wrinkles, improve face lineament, whiten the skin
2. 血液循环得到改善
       Improve blood circulation
3. 皮肤组织更好、色泽更均匀
       Better skin tissue and more balanced skin tone
4. 脸部的色素沉淀变淡
       Relieve patches of pigmentation on the face

5. 更年期前症状减少
       Reduce premenopausal symptoms
6. 免疫和抗病能力大幅提高
       Sharply increase immunity and disease resistance
7. 皮肤弹性、厚度得到改善
       Improve skin elasticity and thickness
8. 皱纹减少
       Reduce wrinkles

 9. 耐力与精力增强、不再轻易感到疲倦
          Enhance endurance and energy, and not easily get tired
10. 生育后体力恢复到原有的健康状况
          Regain physical strength to its original health condition after the birth
11. 延缓更年期（老化指标）
          Postpone menopause (aging index)
12. 减少月经紧张及相关女性问题
          Reduce menstrual stress and other health issues of women

饮食不当
Improper
diet

创伤或灼伤
Wound

or burn

污染
Contami-
nation

衰老
Aging

药物
Medicine

压力
Pressure

辐射
Radiation

感染
Infection

毒素累积
Toxin Accumulation

氧化压力
Oxidative stress

自由基
Free radical

谷胱甘肽流失
Loss of Glutathione

细胞衰老，疾病，死亡
Cell Aging, Disease, Death

but you just can't withstand aging!
You can buy almost everything you want 

Efficacy of         

用于防老化，使组织再生并重获青春；它不仅可以淡化皱纹、色斑使您拥有光洁，弹性，亮丽，白皙的肌肤，而且通过人体胃部，在小肠吸收，使其活性成份被人体完全吸收，抑制免疫系统器官受
损，促进人体细胞及器官功能恢复。
Used for anti-aging as well as regeneration and rejuvenation of tissue; it not only can relieve wrinkles and freckles so that you have a smooth, elastic, bright, fair skin, it can also ensure that the active ingredients are 
completely absorbed in the small intestine through the stomach, prevent the damage of immune system organs, and promote the functional recovery of the body's cells and organs.

 has good whitening effect and it can inhibit excess melanin which caused by the damage of ultraviolet  
   light and other environmental factor; it can also dissolve the aged cutin and fully prevent wrinkles, dark spots, sagging skin; 
       avoid skin oil imbalance and maintain the oil content of the skin in normal condition to achieve a crystal white skin you 
              never have before. Rich in vitamin B complex, iron, potassium, magnesium and other minerals, appear helpful in wound 
                    recovery, have anti-inflammatory and cell-activating effect, and accelerate the metabolism of skin, so that it looks 
                          delicate, smooth and elastic.

 contains amino acids, growth factors and protein polysaccharides in the cosmetic aspect, it has multiple 
     maintenance effect such as anti-wrinkle, firming, moisturizing, promoting growth of collagen, accelerate metabolism and balancing the skin 
          tone, etc. It can restore the skin and keep it youthful and tender. 


